
 
 
 
 
 
 
☑ 张家界国家森林公园 
☑ 凤凰古镇 (含苗族服装体验) 
☑ 天门山国家森林公园 
☑ 凤凰古城全景：中国最美小城之一，青石板路、沱江穿城而过，吊脚楼依江而建。 
                                            

7 天 5 晚 壮丽张家界 
（长沙 / 常德 / 凤凰古城 + 苗服体验） 

CN7CSX  行程从 6 月 2025 起适用 
 
第一天 吉隆坡 – 长沙  （机上用餐）   酒店：黄金华美达或同级 
集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往长沙机场，接机后入住酒店休息。 
 
第二天 长沙 – 凤凰 （早/常德风味/酒店合菜）   酒店：芭提雅或同级 

早餐后，【凤凰古城】每一个都融合了苗族文化、历史底蕴与自然美景，古城依山傍水，沱江穿城而过，吊脚楼错落有致。保留明清时
期建筑风貌，是湘西苗族、土家族文化精华汇聚地【万民塔 】建于清代，象征吉祥与民安【沙湾景区】【 吊脚楼北古城楼 】凤凰古

城旧日防御城墙遗址，历史厚重 【青石板街 】古城最具烟火气息与文化底蕴的街道 【沱江风光 &吊脚楼 】清澈的沱江从城中穿过，碧水

如镜，两岸吊脚楼倒影其中可选择泛舟江上，感受“人在画中游”之意境【 凤凰夜景 】   河边酒吧、音乐、苗族歌舞声声不绝。是拍
摄、散步、品茗、小酌的理想时段……… 特别赠送苗服体验 
 

 

  

凤凰古城 吊脚楼北古城楼 青石板街 
 

第三天 凤凰 – 张家界 （早/长隆宴/土家风味）    酒店：柏曼酒店或同级 

早餐后【 湘西苗寨】了解土苗族风俗文化。 【金鞭溪 / 水绕四门】张家界最经典徒步线路，风景清幽。【十里画廊】（含

小火车往返）山谷两侧布满形态各异的石峰，形象生动，如“采药老人”“夫妻抱子”等。十里画廊：采药老人、夫妻岩、三姐

妹峰 等被赋予神奇传说。小火车穿行其间，如游画中，轻松赏景……………. 

 

   
湘西苗寨 金鞭溪 / 水绕四门 十里画廊 

 

第四天 张家界 （早/山顶风味/自理）    酒店：梅洛水晶酒店或同级 

早餐后【森林公园 / 袁家界 /  百龙电梯单程 /  将军列队 / 迷魂台 / 阿凡达 / 南天一柱 / 天子山景区 / 天子山索道单程】中国第

一个国家森林公园，以“奇峰三千、秀水八百”著称，是《阿凡达》电影中“哈利路亚山”的取景地。天下第一桥：两座峰柱之

间天然岩石桥，桥面如天造地设，令人惊叹，天上子山缆车下 ：可远眺御笔峰、西海石林、云海日出。 坐缆车“飞”越峰

林，如置身仙境。 



 

   
森林公园 / 袁家界 /百龙电梯单程 / 阿凡达哈利路亚山 / 天上子山缆  

 
第五天 张家界 – 常德（早/野菌风味/当地风味）    酒店：星辰酒店或同级 

早餐后【土家风情园 】是张家界重要的人文景区之一，以浓郁的土家族民俗文化为核心，是了解湘西土家人文历史、建筑

风格、风俗表演的好地方。【天门山】（天门山索道+天门洞+玻璃栈道+鞋套+穿山自动扶梯）世界最长索道之一，天门洞的

自然奇观及高空惊险体验，鞋套已包含，轻松穿越天门洞内部。车赴常德 

 

   
土家风情园 天门山 

 
第六天 常德 – 长沙 – 吉隆坡 （早/湘菜宴/自理）    

早餐后 【黄兴路步行街】长沙最繁华的商业街之一，与解放西路夜生活区、五一广场相连。【坡子街】长沙最有名的小吃街

之一，距黄兴步行街仅 2 分钟路程，主打正宗湖南小吃。【国金中心】长沙最现代、最网红的地标商场，地处五一广场正中

心，送往机场。。 
 

   
黄兴路步行街 坡子街 国金中心 

 
 

第七天 吉隆坡（机上用餐） 

返回温馨家园，结束美好的旅程 

 
 

*** 推荐自费 *** 

魅力湘西秀普坐 + 七十二奇楼  = RMB400/人 

 
 
 
备注： 
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 
指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 
若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 
 
 

 
 



 
☑ Zhangjiajie National Forest Park  
☑ Fenghuang Ancient Town (including Miao clothing experience)  
☑ Tianmen Mountain National Forest Park  
☑ Panoramic view of Fenghuang Ancient City: One of the most beautiful small towns in China, bluestone 
roads and Tuojiang River pass through the city, and stilted buildings are built along the river. 
 

7 Days 5 Nights 
Changsha/Changde/Zhangjiajie/Hibiscus/Phoenix 

CN7CSX  
 

Day 1 Kuala Lumpur – Changsha (MOB)   Hotel: Ramada Hotel or similar  
Meet at Kuala Lumpur International Airport, after check in, fly to Changsha Airport, pick up and check into the hotel to rest. 
 
Day 2 Changsha – FengHuang  (B/L/D)    Hotel: Pattaya Hotel or similar  
After breakfast, proceed to the ancient city of [ Fenghuang combines Miao culture ] historical heritage and natural beauty. The ancient city is 
surrounded by mountains and rivers, the Tuojiang River passes through the city, and the stilted towers are well-proportioned. [ The Wanmin Pagoda ] 
was built in the Qing Dynasty and symbolizes auspiciousness and people's safety. Shawan Scenic Area 【 The ancient city tower in the north of 
Diaojiaolou 】The ruins of the old defensive city wall of Fenghuang Ancient City, thick history 【Bluestone Street 】The street with the most 
fireworks atmosphere and cultural heritage in the ancient city 【Tuojiang River breeze Light & Diaojiaolou 】The clear Tuojiang River passes 
through the city, and the clear water is like a mirror. The Diaojiaolou on both sides of the bank reflect the option of boating on the river and feeling the 
artistic conception of people in the middle of the painting  [ Phoenix Night view ] riverside bar, music, Miao singing and dancing. It is an ideal time for 
shooting, walking, drinking tea, and drinking. . . . . . 
 
Day 3  FengHuang – ZhangJiaJie (B/L/D)   Hotel: BorrmanInternational Hotel or similar 
After breakfast, proceed【 Xiangxi Miao Village 】 learn about the customs and culture of the Tu Miao people. 【Golden Whip Creek/Shui Rao 
Si Men 】 The most classic hiking route in Zhangjiajie, with quiet scenery. 【 Shili Gallery】 (inclusive) "Small train round trip" The two sides of the 
valley are covered with stone peaks of different shapes, with vivid images, such as “ old man picking medicine, ”“ couple holding their children, etc. 
Shili Gallery: Old Man Picking Medicine, Couple Rock, Third Sister Meifeng and others were given magical legends. The small train passes through it, 
just like a swimming painting, allowing you to easily enjoy the scenery. . . . . 
 
Day 4  ZhangJiaJie (B/L/X)     Hotel: Mellow Crystal or similar 
After breakfast 【 Forest Park/Yuanjiajie/Bailong Elevator one way/General formation/Vertigo Terrace/Avatar/Nantian Yizhu/Tianzi 
Mountain Scenic Area/Tianzi Mountain Cableway one way 】 National forest park, famous for its three thousand strange peaks and eight 
hundred beautiful waters, is the filming location of the “ Hallelujah Mountain ” in the movie "Avatar". The No. 1 Bridge in the World: Two Peaks and 
Pillars The "natural rock bridge" has a bridge deck that is as stunning as heaven and earth. Get off the cable car at Tianshangzi Mountain: you can 
overlook Yubi Peak, the West Sea Stone Forest, and the sea of clouds and sunrise. Take the cable car “ fly ” over the peak Lin, as if in a fairyland. 
 
Day 5  ZhangJiaJie - ChangDe (B/L/D)    Hotel: Xingchen Hotel or similar 
After breakfast, 【 Tujia Style Garden 】is one of the important cultural scenic spots in Zhangjiajie. It takes the rich Tujia folk culture as the core and is 
to understand the history of Tujia culture in western Hunan A great place for architectural style and genre performances.【 Tianmen Mountain 】 
(Tianmen Mountain Cableway + Tianmen Cave + Glass Plank Road + Shoe Cover + Mountain Escalator) is one of the longest cableways in the world 
The natural wonders and thrilling high-altitude experience of Tianmen Cave are included in the shoe cover, making it easy to travel through the interior 
of Tianmen Cave.  
 
Day 6  ChangDe – Changsa – Kuala Lumpur (B/L/X) 
After breakfast 【Huangxing Road Pedestrian Street 】 One of the most prosperous commercial streets in Changsha, connected to Jiefang West Road 
Nightlife Area and May Day Square.【 Pozi Street 】 is the most famous snack street in Changsha One, only 2 minutes away from Huangxing 
Pedestrian Street, featuring authentic Hunan snacks.【 The National Financial Center 】is the most modern and popular landmark shopping mall in 
Changsha, located in the middle of May Day Square Heart, send to the airport.  
 
Day 7  Kuala Lumpur (MOB) 
Back to Home Sweet Home 
 
*** Recommended at your own expense***  

Charming Xiangxi Xiupu Sitting + 72 Floors = RMB 400/person 

 
Remarks: 
If the itinerary is changed, it is subject to the company's terms and conditions. Customers are advised of the following: Possible changes to the 
itinerary in circumstances beyond the control of the company.  
Accommodation in designated cities is subject to availability of rooms. The order of the trip may change. Different groups may merge into one 
regiment.  
If any changes are not accepted, the refund provisions in the Terms and Conditions shall be complied with.  


